
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 7/9/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Μεγάλα προβλήματα στο Νοσοκομείο Ξάνθης»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων την πόλης, το νοσοκομείο της Ξάνθης αντιμετωπίζει
μεγάλα  προβλήματα  υποβάθμισης  και  υποστελέχωσης.  Δεν  υπάρχει  επάρκεια
αναισθησιολόγων,  καθώς,  υπηρετούν  στις  σχετικές  θέσεις  μόνον  τρία  άτομα,  εκ  των
οποίων,  ο  ένας  θα  αποχωρήσει  τον  επόμενο  μήνα,  με  αποτέλεσμα  να  ακυρώνονται
χειρουργεία. Η αναμονή για ένα χειρουργείο μπορεί να φτάσει μέχρι και τα τρία έτη. Η δε
Μονάδα  Εντατικής  Θεραπείας  δεν  λειτουργεί  και  τα  επείγοντα  περιστατικά
διαμετακομίζονται στο Νοσοκομείο Αλεξανδρούπολης. Η υποβάθμιση του νοσοκομείου
της  Ξάνθης,  λόγω  έλλειψης  προσωπικού,  διαπιστώνεται  μεγάλη,  με  αποτέλεσμα  να
κοντεύει να μετατραπεί το εν λόγω νοσοκομείο σε Κέντρο Υγείας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να λάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, ώστε το νοσοκομείο της Ξάνθης να
στελεχωθεί επαρκώς με τον απαραίτητο αριθμό ιατρών ειδικοτήτων, κατανεμημένο στις
ανάλογες  κλινικές,  ώστε  να  μπορέσει  να  ανταποκριθεί  στις  ανάγκες  των  ντόπιων
πολιτών;

Ο ερωτών Βουλευτής
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